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Lp. Zgłaszający wniosek i data 
zgłoszenia 

Treść wniosku Referat realizujący i data 
udzielonej odpowiedzi 

Sposób realizacji 

1 2 3 4 5 
1.  Komisja Zdrowia i Ochrony 

Środowiska  
10.11.2004r. 

Komisja wnioskuje o przedstawienie w 
terminie 3 miesięcy szczegółowej 
informacji dotyczącej realnych kosztów 
utrzymania żłóbka, zajmującego 
powierzchnię 456 m2. W informacji należy 
uwzględnić koszt obsługi finansowo – 
księgowej żłóbka, prowadzony przez 
Zakład Obsługi Oświaty i Aktywnego 
Zwalczania Bezrobocia; opłaty ponoszone 
za ciepło, wodę, energie elektryczną, media 
przez ww. zakład oraz Stowarzyszenie i 
Klub Amazonki. 

Referat Spraw Społecznych 
i Mieszkaniowych  

Szczegółowe informacje na temat kosztów utrzymania 
Żłobka Miejskiego w Ostrołęce zostały przekazane do 
Przewodniczącego Komisji Zdrowia i Ochrony 
Środowiska Pana Wiesława Cezarego Szcubełka 
pismem SSM 8162-6/04 z dnia 14 stycznia 2005 roku. 

2.  Komisja Zdrowia i Ochrony 
Środowiska  
07.12.2004r. 

Komisja podjęła wniosek o uwzględnienie 
w budżecie miasta Ostrołęki na 2005 rok 
środków na zakup aparatu do radioterapii 
dla potrzeb Szpitala - Publicznego Zakładu 
Opieki Zdrowotnej w Ostrołęce.  

Wydział Finansów, 
Budżetu, Podatków i Opłat 

Ponieważ komisja wystąpiła z tym wnioskiem po 
przygotowaniu projektu budżetu na 2005 rok oraz nikt 
nie był w stanie określić kosztu zakupu aparatu a 
zadanie nie jest zadaniem Miasta, w autopoprawce nie 
było możliwości uwzględnienia tego wniosku. 

3.  Komisja Gospodarki 
Komunalnej i Infrastruktury 

Technicznej  
22.12.2004r.  

Komisja wnioskuje aby teren 
„Wojciechowic” objąć Programem 
Rewitalizacji Miasta Ostrołęki. 

Wydział Promocji i 
Rozwoju Miasta 

Mimo widocznej potrzeby poprawy stanu 
technicznego i estetycznego obiektów z terenu 
Wojciechowic, na obecnym etapie nie ma możliwości 
włączenia tej części miasta do opracowanego 
Programu Rewitalizacji.  

4.  Komisja Oświaty 
3.12.2004r. 

Komisja wnioskuje, aby Prezydent Miasta 
zorganizował szkolenie dla szkół w 
zakresie gospodarowania funduszem 
socjalnym. 

Wydział Oświaty, Kultury, 
Sportu i Turystyki 

Szkolenie planowane jest w I połowie lutego 2005 
roku. 

5.  Komisja Oświaty 
3.12.2004r. 

Komisja wnioskuje, aby Prezydent Miasta 
przeznaczył dodatkową kwotę dla Szkoły 
Podstawowej Nr 3 z przeznaczeniem na 
prace dekarskie w tej szkole w 2005 roku. 

Wydział Oświaty, Kultury, 
Sportu i Turystyki 

Zostanie wniesiona autopoprawka do budżetu Miasta 
na 2005 rok, celem zwiększenia planu budżetu ZS Nr 3 
o kwotę 132000 złotych na wykonanie robót 
dekarskich budynku. 

6.  Komisja Kultury Sportu i 
Turystyki 

7.10.2004r. 

Komisja wnioskuje, aby władze miejskie, 
dyrektorzy urzędu oraz radni Rady 
Miejskiej nie korzystali z przywilejów w 
zakresie uczestnictwa w imprezach 
kulturalnych. 

Wydział Oświaty, Kultury, 
Sportu i Turystyki 

Korzystanie z przywileju uczestnictwa w imprezach 
kulturalnych przez władze miejskie, dyrektorów i 
radnych zostało ograniczone do ilości niezbędnej w 
realizowaniu celów reprezentacyjnych. 



  

7.  Komisja Kultury Sportu i 
Turystyki 

7.10.2004r. 

Komisja wnioskuje, aby przeznaczyć w 
budżecie miasta na rok 2005 jedną trzecią 
niezbędnych kosztów na dokończenie małej 
sali kinowej w Ostrołęckim Centrum 
Kultury. 

Wydział Oświaty, Kultury, 
Sportu i Turystyki 

Zadanie to zostało wpisane do WPI  na lata 2006-2007 
jako sala kinowo – konferencyjna przy OCK w 
Ostrołęce.  

8.  Komisja Kultury Sportu i 
Turystyki 

7.10.2004r. 

Komisja wnioskuje, aby w trakcie 
opracowywania Programu Rewitalizacji 
Miasta Ostrołęki nie dopuścić do 
zniszczenia Placu Bema i istniejącej tam 
zieleni.  

Wydział Promocji i 
Rozwoju Miasta 

Podczas opracowywania Lokalnego Programu 
Rewitalizacji, jak również podczas wykonywania prac 
związanych z rewitalizacją projektu będzie brany pod 
uwagę wniosek, aby nie dopuścić do zniszczenia Placu 
Bema wraz z uwzględnieniem zachowania istniejącej 
tam zieleni.  

 


